

## **STM Lottery Plants 40 Trees for Sustainability**

STM Lottery expanded its sustainability efforts by collaborating with Forest Research Institute Malaysia (FRIM) to plant trees.

A team of 20 staff volunteers including Executive Director Ms. Nerine Tan visited FRIM and planted 20 trees at the man-made forest located in Kepong, Kuala Lumpur on 26 February and 4 June 2022 respectively.

STM Lottery planted 40 trees this year which is also in line with the United Nations' Sustainable Development Goal 15 to “protect, restore and promote sustainable use of terrestrial ecosystems, sustainably manage forests, combat desertification, halt and reverse land degradation, and halt biodiversity loss”.

### **多多博彩栽种 40 棵树苗为永续环保出绵力**

多多博彩与大马森林研究院（FRIM）合作，在后者的森林区内栽种树苗以为永续环保出绵力。

在其执行董事陈雪冰小姐的随行下，多多博彩带领 20 位志愿员工分别在 2022 年 2 月 26 日，以及 6 月 4 日前往位于隆市甲洞的大马森林研究院，并在这座人造森林内栽种 20 棵树苗。

今年，多多博彩在大马森林研究院一共栽种了 40 棵树苗。此举也符合联合国的 15 项永续发展目标，即保护、恢复和促进陆地生态系统的可持续利用、可持续管理森林、防治荒漠化、防止和扭转土地退化，以及防止生物多样性丧失。